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Justitiehuis Halle-Vilvoorde  -  Locatie

Door de splitsing van het gerechtelijk arrondissement Brussel-Halle-Vilvoorde heeft de 
regio Halle-Vilvoorde een eigen parket. Dankzij deze splitsing kan er in Halle-Vilvoorde 
een eigen vervolgingsbeleid gevoerd worden dat aangepast is aan de 
veiligheidsverschijnselen van de streek.

De justitiehuizen sluiten nauw aan bij de organisatie van de rechtbanken en de 
parketten. Daarom zijn er vanaf 2018 op meerdere plaatsen in de Vlaamse Rand 
justitiehuisantennes opgericht. Deze bevinden zich in Asse en Halle. Werken met 
justitiehuisantennes laat toe dat gesprekken met een justitieassistent ook in de Vlaamse 
Rand rond Brussel kunnen gebeuren. Zo kunnen cliënten hun afspraak dicht bij huis 
afhandelen, wat de dienstverlening ten goede komt.

Aangezien de antennes nog steeds afhankelijk zijn van het justitiehuis Brussel, moet 
iedereen die in één van de 35 gemeenten in Halle-Vilvoorde een misdrijf pleegt en 
vervolgd wordt, zich daar tot nu toe voor gaan verantwoorden bij de correctionele 
rechtbank van Brussel. Dit terwijl de regio Halle-Vilvoorde op vlak van criminaliteit en 
justitie zeer verschillend is van Brussel. Het Toekomstforum Halle-Vilvoorde, dat de 
burgemeesters uit de 35 gemeenten van deze regio vertegenwoordigt, is dan ook 
ontevreden over de werking van het juistitiehuis Brussel. Daarom is het toekomstforum 
vragende partij om over te gaan tot de oprichting van een volwaardig juistitiehuis voor 
het gerechtelijk arrondissement Halle-Vilvoorde. Een goede communicatie tussen het 
justitiehuis en het parket is ter zake essentieel.

In de beleidsnota Justitie en Handhaving is te lezen dat de Vlaamse Regering aan deze 
vraag tegemoet zal komen en een budget vrij zal maken om voor het gerechtelijk 
arrondissement Halle-Vilvoorde in een volwaardig justitiehuis te voorzien. Dit is een zeer 
belangrijke verwezenlijking voor onze regio die ik enkel maar kan aanmoedigen. Verder 
benadrukt de beleidsnota dat bij het zoeken naar gebouwen erop toegezien zal worden 
dat de veiligheid van de justitieassistenten voorop staat. Waar dit justitiehuis moet 
komen is nog niet duidelijk.

1. Is al beslist op welke locatie het justitiehuis zal komen? Zo neen, welke locaties 
komen ervoor in aanmerking?

2. Op basis van welke criteria wordt de locatie van het justitiehuis beslist?

3. Acht de minister het opportuun om nog antennes te behouden wanneer het 
justitiehuis effectief in werking is? Zo ja, hoeveel en waar?



ZUHAL DEMIR 
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ANTWOORD
op vraag nr. 369 van 14 februari 2020 
van INEZ DE CONINCK

In het kader van deze vraag verwijs ik ook graag naar het antwoord dat ik eerder gaf op 
vraag nr. 280 van Peter Van Rompuy.

Ondanks de ontdubbeling van de rechtbank en de splitsing van het parket Brussel en Halle-
Vilvoorde werd het gerechtelijk arrondissement Brussel zelf niet gesplitst bij de 
gerechtelijke hervormingen in 2012. Dit betekent dus ook dat de correctionele rechtbank 
in Brussel, de enige blijft voor heel het gerechtelijk arrondissement Brussel, inclusief Halle-
Vilvoorde. Het feit dat plegers van misdrijven uit de regio Halle-Vilvoorde zich moeten 
verantwoorden voor de correctionele rechtbank van Brussel is dus een gevolg van het 
huidige gerechtelijke landschap en niet van de bevoegdheden van de justitiehuizen of de 
organisatie ervan in antennes of afdelingen zoals in de vraag wordt gesteld.  

Het Regeerakkoord bepaalt inderdaad dat er in het arrondissement Halle-Vilvoorde een 
volwaardige dienstverlening van een justitiehuis moet komen. Daarom ben ik momenteel 
bezig met een geïntegreerde denkoefening rond een versterkt aanbod in de hele regio 
waarbij ik ook de antennewerking meeneem. Een justitiehuis in Halle-Vilvoorde heeft 
immers een impact op verschillende domeinen: geografische dekking, huisvesting, 
personeelsbezetting,… De impact op de antennewerking zal bovendien afhankelijk zijn van 
dat finaal gekozen model en de inplanting ervan. Daarnaast moet de lokale versterking in 
de regio ook vanuit managementoogpunt een werkbaar en efficiënt model zijn. De regio 
Halle-Vilvoorde is immers een zeer uitgebreid territorium, met enkele grote steden maar 
ook een zeer landelijk karakter en beperkte openbare transportmogelijkheden. 
Bereikbaarheid voor de burgers is dan ook een belangrijk criterium voor het nieuwe 
justitiehuis en de eventuele antennes. Bijgevolg kan ik niet over één nacht ijs gaan, maar 
ik verwacht deze denkoefening, waarbij uiteraard ook de locatie wordt meegenomen, wel 
dit voorjaar af te ronden.


